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Szanowny Panie Prezydencie, 

mając na uwadze zapewnienie bezpieczeństwa oraz komfortu życia mieszkańcom ulicy Nad 

Wartą, zwracam się z prośbą o pomoc w rozwiązaniu problemów, które istnieją od około 20 lat. 

 
1. Brak utwardzonej nawierzchni prowadzi do jej ciągłej degradacji. Nawet kilka razy w 

roku nawożona i wyrównywana jest warstwa wierzchnia, jednak przez wzmożony ruch 

samochodów i wypłukiwanie przez deszcze w ciągu kilku miesięcy następuje powrót 

do stanu sprzed wykonanych prac. Prosze o rozważenie mozliwości wykonania 

utwardzenia nawierzchni z masy bitumicznej. 

2. Wieloletnie nasypywanie kolejnych warstw doprowadziło do różnicy pomiędzy poziomem 

drogi, a terenem posesji, co powoduje wlewanie się wody opadowej z drogi na posesje. 

W przypadku budowy nawierzchni asfaltowej proszę o przewidzenie przywrócenia 

pierwotnych rzędnych drogi. 

3. Równanie nawierzchni powoduje mocne drgania, czego wynikiem są uszkodzenia 

konstrukcji budynków znajdujących się w pobliżu. Mieszkańcy dysponują dokumentacją 

fotograficzną. Proszę o przeprowadzenie wizji lokalnej oraz ustalenie z mieszkańcami w 

jaki sposób mogą wystąpić o odszkodowania (czy od miasta czy od firmy wykonującej 

utwardzenie). 

4. Ulica Nad Wartą w ostatnich latach stała się skrótem pomiędzy ulicą Kostrzyńską a 

Dobrą. Brak pobocza i chodnika doprowadza do sytuacji niebezpiecznych oraz 

wypadków, ponieważ po wyrównaniu nawierzchni występuje problem z 

przekraczaniem prędkości. Proszę o rozważenie możliwości zmiany organizacji ruchu, 

poprzez zamknięcie ulicy Nad Wartą na wysokości ul. Zwiadowców, aby nie była ona 

drogą przelotową. 

 

Z góry serdecznie dziękuję. 

Agnieszka Cierach 

 


